
1 
 

ZÁPISNICA 

z 20. zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Rimavská Baňa, 

ktoré sa konalo dňa 07.03.2018 o 16.00 hod. 

v zasadačke na poschodí Obecného úradu v Rimavskej Bani 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

Miesto konania: zasadačka Obecného úradu Rimavská Baňa 

 

Program rokovania: 

1. a) Otvorenie 

b) Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

2. Schválenie programu zasadnutia obecného zastupiteľstva 

3. Voľba návrhovej komisie 

4. Kontrola plnenia uznesení z predchádzajúcich zasadnutí obecného zastupiteľstva 

5. Zmena rozpočtu na rok 2018 – Rozpočtové opatrenie č. 1/2018 

6. Informácia o výsledku výberového konania na obsadenie funkcie riaditeľa základnej školy 

7. Informácia o dohodovacom konaní z dôvodu nedostatku normatívnych finančných prostriedkov 

základnej školy 

8. Presun finančných prostriedkov rezervného fondu 

9. Návrh VZN č. 1/2018 o nakladaní s komunálnymi odpadmi a drobnými stavebnými odpadmi na 

území obce Rimavská Baňa 

10. Interná smernica č. 1/2018 o tvorbe a použití sociálneho fondu 

11. Rozhodnutie o pridelení dotácie na rekonštrukciu hasičskej zbrojnice  

12. Žiadosť o odpredaj majetku obce, pozemok – zastavaná plocha, parcela registra C č. 1989/8 

a pozemok – zastavaná plocha, parcela registra C č. 1989/2 v katastri územia obce Rimavská Baňa 

13. Žiadosť o odpredaj majetku obce, pozemok – zastavaná plocha, parcela registra C č. 1989/9 v katastri 

územia obce Rimavská Baňa 

14. Voľba prísediacich na Okresnom súde v Rimavskej Sobote pre funkčné obdobie 2018- 2021 

15. Žiadosť o príspevok z rozpočtu obce 

16. Ponuka prenájmu tlačiarne formátu A3 

17. Predaj prebytočného a neupotrebiteľného majetku obce lehátok z materskej školy 

18. Žiadosti a podnety občanov obce 

19. Diskusia 
20. Záver 

K bodu 1 a) 

V úvode starostka obce Mgr. Elena Polóniová, privítala prítomných a p. riaditeľku Mgr. Oľgu Berceliovú – 

poverenú riadením Základnej školy s materskou školou Juraja Palkoviča. Zároveň oznámila, že poslanec 

Ľubomír Olšiak a Miroslav Knapp sa vopred ospravedlnili a na 20. zasadnutie obecného zastupiteľstva sa 

z osobných dôvodov nedostavia. Konštatovala, že je prítomná nadpolovičná väčšina všetkých poslancov, 

a tým je zastupiteľstvo uznášania schopné.  

 

K bodu 1 b) 

Za zapisovateľku zápisnice bola určená Ing. Jana Oravcová a za overovateľov zápisnice a uznesení poslanci 

Milan Kušpál a Andrej Lubaj.  

Za: 3 Proti: 0 Zdržal sa hlasovania: 0 

K uvedenému bodu programu prijali poslanci uznesenie č. 227/2018, ktoré tvorí prílohu k tejto zápisnici.  

K bodu 2 

Starostka obce predložila návrh programu zasadnutia obecného zastupiteľstva. Neboli žiadne pozmeňujúce 

návrhy. Zastupiteľstvo program zasadnutia schválilo.  

Za: 3 Proti: 0 Zdržal sa hlasovania: 0 

K uvedenému bodu programu prijali poslanci uznesenie č. 228/2018, ktoré tvorí prílohu k tejto zápisnici. 

K bodu 3 

Starostka obce navrhla za členov návrhovej komisie v zložení Andrej Lubaj a Ing. Jana Alcnauerová.   

Za: 3 Proti: 0 Zdržal sa hlasovania: 0 

K uvedenému bodu programu prijali poslanci uznesenie č. 229/2018, ktoré tvorí prílohu k tejto zápisnici. 
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K bodu 4 

Pri kontrole plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadnutia OZ, starostka obce informovala, že Uznesením 
č. 212/2017 bola za zástupcu zriaďovateľa do Rady školy delegovaná Ing. Jana Oravcová. Uznesenie č. 
215/2017 je splnené a nevymožiteľné pohľadávky za komunálny odpad boli v minulom kalendárnom roku 

odpísané. Ďalej informovala, že Uznesenie č. 217/2017 ohľadom vykurovacieho systému v ZŠ s MŠ zostáva 

v platnosti. Oznámila, že projektová dokumentácia bola dohľadaná. Vypracoval ju p. Vraniak, s ktorým sa 

bude rokovať o regulácii kúrenia. K Uzneseniu č. 223/2017 súvisiacemu s narušením miestnej komunikácie 

na ulici Strana, starostka obce navrhuje doasfaltovať prerezané miestne komunikácie, ktoré sú porušené aj na 

iných uliciach a to v čase rekonštrukcie m. k. Repno, na základe dohody priamo medzi jednotlivými občanmi 

a dodávateľom (podobne ako pri vyasfaltovaní príjazdových ciest k rodinným domom na ulici Repno). 

O postupe sa bude ešte rokovať. 

Za: 3 Proti: 0 Zdržal sa hlasovania: 0 

K uvedenému bodu programu prijali poslanci uznesenie č. 230/2018, ktoré tvorí prílohu k tejto zápisnici. 
 

K bodu 5 
Starostka obce oznámila prítomným potrebu úpravy rozpočtu. Vyzvala zamestnankyňu obecného úradu p. 

Olšiakovú, aby informovala prítomných o zmenách, ktoré je potrebné v rozpočte na rok 2018 vykonať. 

Rozpočtovým opatrením č. 1/2018, ktoré je v súlade s ustanovením § 14 zákona č. 583/2004 Z. z. 

o rozpočtovaných pravidlách územnej samosprávy je potrebné navýšiť bežné príjmy za stravné, nakoľko ZŠ 

s MŠ Juraja Palkoviča bude navyšovať príjmy na potraviny školskej jedálne a to výške 13 000,00 Eur, táto 

suma sa následne prevedie aj do bežných výdavkov. Ďalšia úprava súvisí s úpravou kapitálových príjmov. 

V rozpočte na rok 2018 neboli zahrnuté príjmy, ktoré pozostávajú zo schválených projektov na rekonštrukciu 

Hasičskej zbrojnice 30 000 Eur a na rekonštrukciu miestnej komunikácie Repno 41 497 Eur. Rozpočtovým 

opatrením č. 1/2018 sú kapitálové príjmy upravené na 77 897 Eur vrátane nevyčerpaných prostriedkov z min. 

rokov na Kamerový systém v sume 6 400 Eur. Celkové príjmy po úprave rozpočtu sú 662 730 Eur a výdavky 

662 272 Eur. Skonštatovala, že rozpočet obce Rimavská Baňa je prebytkový.  

Za: 3 Proti: 0 Zdržal sa hlasovania: 0 

K uvedenému bodu programu prijali poslanci uznesenie č. 231/2018, ktoré tvorí prílohu k tejto zápisnici. 
 

K bodu 6 
Starostka obce v tomto bode informovala o výberovom konaní na riaditeľa školy. Posledné výberové konanie 

sa konalo dňa 15.02.2018, v ktorom 1 uchádzačka pred radou školy neuspela, preto bola duhý krát 

vymenovaná do pozície riaditeľky Základnej školy s materskou školou Juraja Palkoviča Mgr. Oľga 

Berceliová s účinnosťou od 1.2.2018 do 31.07.2018. Ďalej informovala, že nasledujúce výberové konanie na 

riaditeľa školy sa vyhlási v predstihu a to 3 mesiace vopred.  

Za: 3 Proti: 0 Zdržal sa hlasovania: 0 

K uvedenému bodu programu prijali poslanci uznesenie č. 232/2018, ktoré tvorí prílohu k tejto zápisnici. 
 

K bodu 7 

Ďalej starostka obce informovala o žiadosti odoslanej odboru školstva na dofinancovanie normatívnych 

finančných prostriedkov na rok 2018 na prenesený výkon pôsobnosti štátnej správy na osobné náklady 

v rámci dohodovacieho konania na mzdy 10 992 Eur, odvody 3 847 Eur a tovary a služby 1950 Eur. Spolu 

v sume 16 789 Eur. P. riaditeľka ZŠ s MŠ Juraja Palkoviča Mgr. Oľga Berceliová bude obec o priebehu 

dohodovacieho konania priebežne informovať.  

Starostka obce v rámci tohto bodu oznámila o minuloročnej prechodnej finančnej pomoci pre ZŠ s MŠ Juraja 

Palkoviča na vykrytie časového nesúladu finančných prostriedkov na prenesené kompetencie do výšky 

10 000 Eur, ktorá bola následne zúčtovaná a refundovaná po ukončení dohodovacieho konania. Túto dočasnú 

finančnú výpomoc starostka obce navrhuje poskytnúť aj v roku 2018 do 31.07.2018 v rovnakej sume 10 000 

Eur. Poslanci s p. riaditeľkou Mgr. Oľgou Berceliovou návrh starostky schválili.  

Za: 3 Proti: 0 Zdržal sa hlasovania: 0 

K uvedenému bodu programu prijali poslanci uznesenie č. 233/2018, ktoré tvorí prílohu k tejto zápisnici. 

Riaditeľka ZŠ s MŠ Juraja Palkoviča Mgr. Oľga Berceliová v tomto bode informovala o zmenách vedenia 

školskej jedálne. Informovala, že dňa 01.04.2018, končí pozíciu vedúcej jedálne p. Jendralová, za ňu je 

potrebné nájsť novú pracovnú silu. Oznámila, že pri práci v školskej jedálni by bolo najlepšie zamestnať 

osobu s ekonomickým alebo hotelovým smerom s maturitou a pri vedení školskej jedálne je potrebné mať 

zručnosť s prácou na PC, nakoľko náplňou práce je aj normovanie potravín a objednávanie. Nádej vidí v p. 

A. Kalinovej z Veľkých Teriakoviec, ktorá má z tejto oblasti zručnosť. Starostka obce s poslancami OZ 
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navrhujú osloviť aj občanov z Rimavskej Bane, ktorí by mali o túto prácu záujem a nemuseli by za prácou 

dochádzať do miest a v prípade potreby by boli k dispozícii.  

Starostka obce v bode 7 oznámila o oslavách 60. výročia založenia ZŠ s MŠ Juraja Palkoviča. Mgr. Oľga 

Berceliová – riaditeľka školy informovala, že finančný rozpočet pri posledných oslavách výročia bol cca 

35 000 Sk, pozvaných bolo 120 ľudí a finančné prostriedky z obecného úradu sa použili na recepciu a dary. 

Starostka obce mala otázku, aká je predstava a aké sú plány organizácie a plán kultúrneho programu. 

Riaditeľka ZŠ informovala, že hlavná časť programu sa bude konať v Kultúrnom dome s programom 

a vystúpením žiakov aj absolventov. Občerstvenie, recepcia a prezentácia školy by bola zabezpečená v ZŠ. 

V rámci osláv a programu plánujú poďakovať významným osobám, vďaka ktorým sa škola rozvíjala 

a rozvíja. Ďalej prítomní poslanci, starostka obce a riaditeľka školy jednali o výške finančnej pomoci 

z obecného úradu. Riaditeľka školy oznámila zámer osloviť aj sponzorov. Poslanci prerokovali výšku 

finančného príspevku na realizáciu oslavy 60. výročia založenia ZŠ s MŠ Juraja Palkoviča. Zhodli sa na 

sume 500,00 Eur v prípade potreby sa suma znovu prerokuje. Riaditeľka ZŠ s MŠ Juraja Palkoviča 

poďakovala za pozvanie a za možnosť zúčastniť sa na 20. zastupiteľstve a oznámila svoj odchod.  

Za: 3 Proti: 0 Zdržal sa hlasovania: 0 

K uvedenému bodu programu prijali poslanci uznesenie č. 234/2018, ktoré tvorí prílohu k tejto zápisnici. 

Poslanec Andrej Lubaj sa ospravedlnil a oznámil obecnému zastupiteľstvu svoj odchod z osobného dôvodu. 

Rokovanie obecného zastupiteľstva bolo na 20 minút prerušené, a pokračovalo k bodu 8 po príchode 

poslanca Andreja Lubaja. V čase prestávky sa na 20. zastupiteľstvo dostavila občianka A. Ivanová. 

 

K bodu 8  
V tomto bode starostka obce informovala o finančnom prebytku hospodárenia z predchádzajúceho roku, 

ktoré sú na rezervnom fonde. Tieto finančné prostriedky sa dajú presunúť z rezervného fondu,  ak boli 

použité na kapitálové výdavky. Jedným z kapitálových výdavkov bolo aj vymenenie vnútorných podhľadov 

v Dome smútku v Rimavskej Bani vo výške 315,34 Eur za materiál. Výmena podhľadov bola z hygienických 

dôvodov a z dôvodov zatečenia. Poslanci schválili návrh presunu prostriedkov z rezervného fondu v sume 

315,34 na rekonštrukciu podhľadov.  

Za: 3 Proti: 0 Zdržal sa hlasovania: 0 

K uvedenému bodu programu prijali poslanci uznesenie č. 235/2017, ktoré tvorí prílohu k tejto zápisnici. 
 

K bodu 9 
Ďalej starostka obce informovala o návrhu VZN č. 1/2018 o nakladaní s komunálnymi odpadni a drobnými 

stavebnými odpadmi na území obce Rimavská Baňa. Oznámila, že pôvodné VZN č. 2/2015 sa upravovalo 

dodatkom. Z dôvodu prehľadnosti, bolo spracované nové znenie VZN s číslom 1/2018. Tvorcom VZN č. 

1/2018 bola poslankyňa Ing. Jana Alcnauerová, ktorá prítomných informovala o základných zmenách, ktoré 

pozostávajú so zmeny spôsobu zberu drobného stavebného odpadu. Pôvodne prebiehal zber drobného 

stavebného odpadu osobitným vážením, po ktorom občan uhrádzal poplatok za zber obci. Novým VZN sa 

poplatok za drobný stavebný odpad presúva do poplatku TKO a odvoz tohto odpadu vykonáva obec 2 x 

ročne s veľkoobjemným kontajnerom. Biologicky rozložiteľný komunálny odpad bude zbieraný taktiež 2 x 

ročne (na jar na jeseň) cez firmu Brantner. Tento zber bude vopred oznámený občanom obce a vyhlásený 

miestnym rozhlasom.  

Starostka obce informovala aj o vývoze kalov zo žúmp, ktoré toto VZN rieši. Oznámila, že majitelia žúmp 

a septikov sú povinní uchovávať po dobu 3 rokov doklady o zabezpečení vývozu kalu zo septika oprávnenou 

osobou. Informovala, o postupe vývozu. Vývoz v obci zabezpečuje obec Hrachovo. Občania, ktorí si chcú 

septik vyviesť sa nahlasujú na obecnom úrade pri p. Olšiakovej, keď sú traja záujemcovia, vývoz kalov sa 

hromadne zabezpečí pre všetkých troch, čo zabezpečí úsporu financií. V rámci zberu nepotrebných 

pneumatík je konečný užívateľ povinný odovzdať ju distribútorovi pneumatík. Konečný užívateľ, ktorý je 

zároveň poplatníkom TKO v obci, môže pneumatiky odovzdať aj na miesto určené obcou. Toto miesto bude 

vyhlásené v miestnom rozhlase. Poslankyňa Ing. Alcnauerová pripomenula, že vo VZN bolo potrebné 

doplniť aj tetrapaky, ako druh separovaného odpadu.  

Za: 3 Proti: 0 Zdržal sa hlasovania: 0 

K uvedenému bodu programu prijali poslanci uznesenie č. 236/2017, ktoré tvorí prílohu k tejto zápisnici. 
 

K bodu 10 

Starostka obce vyzvala zamestnankyňu obecného úradu J. Oravcovú, aby informovala prítomných o internej 

smernici č. 1/2018 o tvorbe a použití sociálneho fondu. Ing. Oravcová informovala, že obec tvorí sociálny 

fond podľa podmienok ustanovených zákonom o sociálnom fonde a vyššej kolektívnej zmluve. Sociálny 

fond obec tvorí z 1,5 % z hrubých miezd zamestnancov obce. Tieto finančné prostriedky sa tvoria a 
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odvádzajú každý mesiac na samostatný bankový účet. Príspevok zo sociálneho fondu môžu zamestnanci 

využiť nasledovne: 1. hlavnou zmenou pri čerpaní SF príspevok na stravný lístok na 1 zamestnanca vo výške 

0,22 Eur z pôvodných 0,10 Eur; 2. na účasť na kultúrnych a športových podujatiach max. 20,00 Eur/rok na 1 

zamestnanca, 3. na rekreáciu a služby slúžiaca pre regeneráciu do výšky 40,00 Eur/rok na 1 zamestnanca; 4. 

v prípade nevyužitia predchádzajúcich dvoch možností má zamestnanec nárok na Vianočný príspevok vo 

výške 50 Eur 1 x ročne, ktorý bude poukázaný vo výplate za mesiac november v decembri; 5. pri príležitosti 

životného jubilea 50 a 60 rokov má zamestnanec nárok na príspevok vo výške 66,00 Eur; 6. pri prvom 

odchode do starobného dôchodku vo výške 100,00 Eur.  

Tieto príspevky môžu byť vyplatené len zamestnancom, ktorí sú v pracovnom pomere viac ako 3 mesiace 

a pomernou časťou podľa počtu odpracovaných mesiacov zamestnanca. Ďalej informovala, že táto interná 

smernica č. 1/2018 o tvorbe a požití sociálneho fondu nadobudla platnosť dňa 01.03.2018. Interná smernica 

o tvorbe a čerpaní soc. fondu v obci nebola.  

Za: 3 Proti: 0 Zdržal sa hlasovania: 0 

K uvedenému bodu programu prijali poslanci uznesenie č. 237/2017, ktoré tvorí prílohu k tejto zápisnici. 
 

K bodu 11 

Starostka obce informovala o doručení rozhodnutia zo dňa 22.01.2018 o pridelení dotácie vo výške 

30 000,00 Eur z MV SR na rekonštrukciu hasičskej zbrojnice v obci Rimavská Baňa. Projektová 

dokumentácia a rozpočet projektu je spracovaný vo výške 39 000,00 Eur. Rekonštrukcia sa bude vykonávať 

pomocou víťazného dodávateľa, ktorý bude určený klasickým verejným obstarávaním. Pomocou verejného 

obstarávania je možné, že sa rozpočet na rekonštrukciu hasičskej zbrojnice zníži. Poskytnuté prostriedky by 

mali byť poukázané do 45 dní po nadobudnutí účinnosti uzatvorenej zmluvy. Zmluva je obcou už podpísaná, 

čaká sa na podpísanie druhej zmluvnej strany.  

Za: 3 Proti: 0 Zdržal sa hlasovania: 0 

K uvedenému bodu programu prijali poslanci uznesenie č. 238/2017, ktoré tvorí prílohu k tejto zápisnici. 

K bodu 12 

V tomto bode starostka obce informovala o  žiadosti p. Štefana Belka z ulici Repno na odpredaj majetku, 

parcela č. 1989/8 a 1989/2. p. Belko odôvodňuje svoju žiadosť, tým že parcely dlhodobo užíva, má tam 

postavený rodinný dom a je aj platcom dane z nehnuteľnosti a nemá žiadne záväzky voči obci. Starostka 

obce informovala, že parcely C-KN č. 1989/2, C-KN č. 1989/8, o ktorých sa už jednalo boli schválením 

uznesenia vytýčené a geometrický plán bol návrhom zapísaný do katastra nehnuteľností. V tomto bode 

poslanci jednali a zhodli sa, že pozemky, ktoré chce p. Belko odkúpiť sú prebytočným majetkom obce 

a predaj prebytočného majetku obce je z dôvodu hodného osobitného zreteľa, pretože pozemok svojim 

umiestnením a využitím tvorí neoddeliteľný celok so stavbou vo vlastníctve žiadateľa. Poslanci obce jednali 

o sume a zhodli sa na výške sumy, za ktorý sa žiadateľovi prebytočný majetok predá t. j. 1,20 Eur/m2. 

Poslanci OZ poverili starostku obce zverejniť zámer v zákonnej lehote najmenej 15 dní pred schvaľovaním 

na úradnej tabuli a na internetovej stránke obce.  

Za: 3 Proti: 0 Zdržal sa hlasovania: 0 

K uvedenému bodu programu prijali poslanci uznesenie č. 239/2017, ktoré tvorí prílohu k tejto zápisnici. 

K bodu 13 

V tomto bode starostka obce informovala o žiadosti p. Jána  Belka z ulici Repno na odpredaj majetku, 

parcela č. 1989/9, táto žiadosť bola prejednaná už minulý rok. Ide o parcelu mimo pivnice, ktorú využíva p. 

Krištof. Starostka obce informovala, že parcely C-KN č. 1989/5 a C-KN č. 1989/9, o ktorých sa už jednalo 

boli schválením uznesenia vytýčené a geometrický plán bol návrhom zapísaný do katastra nehnuteľností. 

V tomto bode poslanci jednali a zhodli sa, že pozemky, ktoré chce p. Belko odkúpiť sú prebytočným 

majetkom obce a predaj prebytočného majetku obce je z dôvodu hodného osobitného zreteľa, pretože 

pozemok je nevyužiteľný na výstavbu a je ťažko udržiavateľný pre svahovitosť svojim umiestnením 

a zároveň využitím tvorí neoddeliteľný celok s užívanými pozemkami žiadateľa,  

Poslanci spolu so starostkou obce konštatovali, že podobný pozemok sa už predával na ulici Sever a za 

rovnakú hodnotu 2,00 Eur/m2, ju žiadateľovi obec predá. Zároveň poverili starostku obce zverejniť zámer 

v zákonnej lehote najmenej 15 dní pred schvaľovaním na úradnej tabuli a na internetovej stránke obce.  

Za: 3 Proti: 0 Zdržal sa hlasovania: 0 

K uvedenému bodu programu prijali poslanci uznesenie č. 240/2017, ktoré tvorí prílohu k tejto zápisnici. 
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K bodu 14 

Ďalej starostka obce informovala o Voľbe prísediacich pre Okresný súd Rimavská Sobota. Vzhľadom 

k tomu, že sa 4 ročné volebné obdobie prísediacich skončilo v roku 2017, je potrebné opätovne zvoliť 

nových prísediacich na volebné obdobie rokov 2018 – 2022. Prísediaci musia spĺňať požiadavky pre túto 

funkciu, odporúčania boli na p. Turisovú a p. Hámoša. Občianka p. Turisová, odmietla byť ďalšie volebné 

obdobie prísediacou na súde, p. Hámoš súhlasil. Nakoľko je voľba a vydanie osvedčenia o zvolení 

nevyhnutnou podmienkou pre zabezpečenie riadneho chodu okresného súdu, poslanci OZ jednali o tejto veci 

a na základe súhlasu samotného občana zvolili za prísediaceho Dušana Hámoša, bytom Repno 57, Rimavská 

Baňa.  

Za: 3 Proti: 0 Zdržal sa hlasovania: 0 

K uvedenému bodu programu prijali poslanci uznesenie č. 241/2017, ktoré tvorí prílohu k tejto zápisnici. 

K bodu 15 

Starostka obce informovala o Iniciatívnej skupine rómskych žien, „chceme sa naučiť lacno a rýchlo piecť“, 

z Rimavskej Bane, ktoré majú záujem pokračovať v komunitnom živote a rozvíjať ich myšlienku, ktorá 

vznikla v predvianočných sviatkoch a to pripravovať spoločné pečivo. Neformálna skupina žien s aktivistkou 

p. Korenyiovou žiada obecné zastupiteľstvo o finančný príspevok 100 Eur, ktorý im pomôže ich myšlienku 

realizovať. Poslanci OZ prejednali túto žiadosť a schválili poskytnutie príspevku vo výške 100,00 Eur.  

Za: 3 Proti: 0 Zdržal sa hlasovania: 0 

K uvedenému bodu programu prijali poslanci uznesenie č. 242/2017, ktoré tvorí prílohu k tejto zápisnici. 

K bodu 16 

Starostka obce ďalej informovala o ponuke tzv. Outsourcingu na prenájom tlačiarne vo formáte A3. Ponuka 

je pre organizácie vo forme paušálneho mesačného poplatku v sume 64,00 €. V rámci tejto sumy je zahrnutý 

prenájom, zabezpečenie tonerov, servis, skenovanie, faxovanie. Cena za výtlačku v čiernej farbe 0,005 € vo 

farbe 0,033 Eur, uvedené sumy sú bez DPH. Táto tlačiareň by bola v obci nápomocná a využiť služby tlače 

A3 by mohli aj občania a firmy. Poslanci mali počas rokovania pred zastupiteľstvom otázku na viazanosť 

s firmou v rámci prenájmu tlačiarne. Starostka obce na podnet poslancov OZ komunikovala s firmou e-

mailom a odpoveď spoločnosti bola, že zmluva nie je viazaná žiadnym obdobím, je na dobu neurčitú. Jediná 

lehota je výpovedná a to 2 mesiace. Ďalej informovala, že náklady za nákup tonerov boli v roku 2017 vo 

výške 900,00 Eur. Uvedený prenájom tlačiarne A3 je vo výške 746,00 Eur ročne. Ďalej informovala, že 

tlačiareň na matričné veci musí byť samostatne a tonery na túto tlačiareň musia byť zakúpené osobitne. 

Konštatovala, že tlačiarne vo formáte A3 sa na trhu pohybujú v cene cca 2 500,00 Eur.  

K bodu 17 

Starostka obce v tomto bode informovala, že pri pôvodných lehátkach v MŠ Juraja Palkoviča je potrebné 

znížiť cenu na odpredaj prebytočného a neupotrebniteľného majetku obce, nakoľko sa za pôvodnú cenu 5,00 

Eur nepredalo žiadne lehátko. Lehátka sú obecným majetkom, sú len v správe školy. V zmysle zásad 

o hospodárení z majetkom obce, ktoré prijalo obecné zastupiteľstvo v roku 2012, starostka obce Rimavská 

Baňa určila predajnú hodnotu  prebytočného majetku 1,00 Eur za 1 ks.  

Za: 3 Proti: 0 Zdržal sa hlasovania: 0 

K uvedenému bodu programu prijali poslanci uznesenie č. 243/2017, ktoré tvorí prílohu k tejto zápisnici. 

K bodu 18 

Žiadosti a podnety občanov obce Rimavská Baňa neboli.  

 

K bodu 19 

V rámci diskusie starostka obce predložila prítomným poslancom geometrický plán domu smútku v obci 

Rimavská Baňa. Informovala prítomných o realizovaní výmeny vnútorných podhľadov a vypracovaní 

geometrického plánu, kvôli kolaudácii. Na základe vypracovaného geometrického plánu na zameranie 

stavby, ktorý vypracovala Geodetická kancelária – Ján Čajko vyplynulo, že výmera pozemku 86 m2, kde leží 

dom smútku je mimo obecného pozemku a pozemok je evidovaný ako ovocný sad. Na základe týchto zistení 

obec Rimavská Baňa bude žiadať o zmenu druhu pozemku. Správcom časti pozemku, kde leží pohrebisko 

obce Rimavská Baňa je aj Slovenský pozemkový fond, na základe týchto zistení bude potrebné túto plochu 

od Slovenského pozemkového fondu pravdepodobne odkúpiť. Oznámila, že do budúcna bude stavebný dozor 
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v investičných akciách obce stále zabezpečený, aby podobné situácie nevznikli. Starostka obce na základe 

vyjadrenia z hygieny oznámila prítomným potrebu zabezpečenia odvetrávania na toalete.  

Poslanec Andrej Lubaj sa opýtal na vnútorné podhľady a na ich stav. Starostka obce informovala, že 

podhľady sú dokončené.  

Ďalej sa poslanec obce Andrej Lubaj opýtal na stav a realizáciu projektu na ulici Repno. Starostka obce 

informovala, že Zmluva o nenávratný finančný príspevok z Pôdohospodárskej platobnej agentúry je už 

podpísaná a čaká sa na podpísanie druhej zmluvnej strany. Oznámila, že sa najbližšie bude realizovať 

projekty „Rekonštrukcia miestnej komunikácie Repno“, „Rekonštrukcia hasičskej zbrojnice“, „Kamerový 

systém“ a „Komunitné centrum“. Pri projekte „Komunitné centrum“, informovala o správe na doplnenie 

Žiadosti o nenávratný finančný príspevok. Z dôvodu, že na základe správy o doplnenie NFP, do oprávnených 

výdavkov nepatrí plánovaná 30 metrová rampa na zabezpečenie bezbariérového prístupu, starostka obce 

s prítomnými poslancami jednali o možnostiach prefinancovať druhú časť komunitného centra (aj časť 

lekára) z inej výzvy, opatrení a dotácii.  

Poslanec Milan Kušpál, navrhol posielať občanom obce informačné SMS aj ohľadom úmrtí a konaných 

smútočných obradov v obci. Prítomný spolu so starostka obce súhlasili s návrhom poslanca OZ.  

Ďalej sa poslanec Milan Kušpál informoval o zámere na kúpu vapky pre Dobrovoľný hasičský zbor obce 

Rimavská Baňa. Starostka obce informovala, že z dotácie DPO SR v roku 2018 bude potrebné nakupovať 

techniku a vybavenie stanovené podľa zápisu v zápisnici z kontroly, ktorá bola doručená od HaZZ Rimavská 

Sobota. O návrhu, forme a zdroji financovania na kúpu vapky pre potreby obce a aj pre potreby DHZO sa 

bude ešte jednať.  

 

K bodu 20 

Starostka obce poďakovala všetkým prítomným a na záver konštatovala, že všetky body programu rokovania  

zastupiteľstva boli vyčerpané a vyhlásila 20.zastupiteľstvo v obci Rimavskej Bani za ukončené.  

 

Overovatelia zápisnice:  

Andrej Lubaj 

Milan Kušpál  

 

 

 
Zapisovateľka: Ing. Jana Oravcová 

 

 

 

 

 

 

Mgr. Elena Polóniová  

starostka obce 

  

 

 

 

 


